
        Zápis z výborové schůze OS CHPH Tábor 
        konané 29.6.2010 v Táboře v PETA CAR :  
 
Přítomni:    Fuka,Perger,Čurda,Pitra,Kotalík, Šindelář Josef,Maršík Jan,       
Omluveni: Sedlák – omluven 
Hosté: Kálavský Petr, 
 
                                                  
Program: 1. Zahájení 

2. Závodní sezona  v r.2010 
  3. Volby v r.2010 
  4. Závody holoubat v r.2010 
  5. Různé 
  6. Závěr 
 
 
1.Schůzi zahájil předseda př.Fuka, přivítal přítomné, přednesl program jednání, který byl 
schválen. 
2. Závodní sezona 2010 – schůze výboru byla svolána z důvodu, že jednotlivá ZS volají 
předsedovi př.Fukovi a sdělují informaci, že závody Sinsheim a Kupferzell již v letošní 
závodě nepoletí.Po diskuzi, která k tomuto bodu proběhla výbor potvrdil, že sezona 2010 se 
dolétá tak, jak je v plánu. 
3.Předseda př.Fuka výbor seznámil s dopisem ohledně zabezpečení voleb v letošním 
roce.Volby do všech ZO musí proběhnout do konce měsíce října 2010.Návrh kandidátů do 
výboru OS  zašlou ZO písemně na adresu jednatele OS také do konce října 2010.Volby do 
výboru OS se budou konat nejpozději do 15.listopadu 2010. 
Dopis ofotím a rozešlu po autě do jednotlivých ZO. 
4.Závody holoubat v r.2010 – s ohledem na sezonu v r.2011 / ta by se dle názoru výboru OS 
měla posunout trošku nahoru na směr – Bayreuth, Bamberg, Wurzburg…/výbor odsouhlasil 
změnu plánu závodů holoubat takto.Poletí se třikrát Tachov, pak Cheb a poslední 
Bayreuth.Termíny zůstávají stejné, tak jak jsou v plánu včetně nácviku z Přeštic! 
5.Různé – Př.Hradil poslal na  př.Fuku dopis v němž žádá výbor OS o změnu závodů 
holoubat.Vypouštěcí místo Domažlice u něho na holubníku nesplňuje vzdálenost 100 
km.Tím, že výbor odsouhlasil změnu na Tachovy je tento dopis již bezpředmětný. 
6.Závěr – př.Fuka ve 20.30 hod.schůzi ukončil. 
 
       
V  Sezimově Ústí I : 30.6.2010      Zapsal: Perger Jiří – jednatel OS 
   


